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 حاضران:
 دانشگاهآقای دکتر محسن حاجی زین العابدینی، رئیس اداره کتابخانه های 

 سید مسعود حسینی ریاست دانشکده آقای دکتر 

 آقای دکتر عباس سعیدی، معاون پژوهشی 

 سرکار خانم انصاری، کارشناس محترم بخش دیجیتال 

 واحدها و مسئولان کتابخانه های 

 صورت جلسه: 

پر زحمت کار کتابداری را  ،در ادامه معاونت پژوهشیآغاز شد. جلسه با خیر مقدم گویی ریاست دانشکده 

با توجه به تغییر تکنولوژی کتابداری، بر ضرورت آموزش کتابداران و  دانستند هر چند ممکن است به چشم نیاید

 تاکید داشتند. 

ضمن خوش آمدگویی به تمام شرکت کنندگان، جلسات شورا را فرصت مناسبی دکتر زین العابدینی در ادامه 

 ا از امکانات و مشکلات دیگر واحد ها و فرصتی برای هم اندیشی و همفکری دانستند.برای آشنایی بیشتر واحد ه
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تا در بیستمین جلسه  از تمام شرکت کنندگان در جلسه خواستند ریاست کتابخانه مرکزی در ابتدای جلسه  

شورای کتابخانه های دانشگاه، به نقد و بررسی جلسات گذشته بپردازند اینکه این جلسات آیا  مفید بوده است یا 

 تلاش کرد. خیر! و چطور می توان در بهبود آن 

 

بخش  ینمسئولبرخی در ادامه صحبتهای دکتر زین العابدینی ، خانم طلوعی به نقد و انتقاد از نحوه برخورد 

ی پرداختند. با توجه به اینکه خانم طلوعی بعلت ترکیدگی لوله آب در دانشکده معماری پایان نامه کتابخانه مرکز

 و سرازیر شدن آب در کتابخانه دچار زحمت فراوانی شده بود و روزهای سختی را پشت سر گذاشتند. 

جلسات در دانشکده ها باعث شد تا توجه  بازخورد این بیان داشتند: خانم کاکایی در اهمیت تشکیل جلسات 

شد و گیت و دوربین و سایر ملزومات به کتابخانه رسید و در ویژه ای به کتابخانه داشته باشند و این باعث تغییر 

در  هاییبر اهمیت برگزاری کلاسخیرین مدرسه ساز هم کمک گرفته شد و در ادامه خانم کاکایی این کار از 

 ارتباط بین فردی تاکید داشتند. تتقوی

نظر برخی از همکاران به شرح زیر می باشد: جلسات جدی گرفته نشده است. بهتر است قبل از شروع جلسه، 

 موارد مورد بحث و مواردی که پیگیری شده است برای اعضا ارسال شود. 

نه ها را جدی بگیرند از کتابداران برای اینکه مسئولین، کتابخااظهار داشتند؛ دکتر زین العابدینی در ادامه 

خواستند تا از معاونت پژوهشی بخواهند تا بصورت حضوری در کتابخانه ها حضور یابند و از نزدیک به مشکلات 

با توجه به محدود بودن بودجه باید تلاش کنیم تا کار را پیش ببریم. ایجاد فضای مثبت باعث  رسیدگی کنند.

تابخانه در با ایجاد برخورد مثبت و سازنده و دعوت از مسئولین برای بازدید از کایجاد همفکری بیشتر می شود. 

توضیح در دستور کار کتابداران واحدها باشد. کتابداران می توانند با سه ماه باقیمانده سال، این مساله مهم باید 

می تواند ی انجام می دهند، ه نمایه ها چه کارتوضیح اینکمثلا شاکره علمی به معرفی بهتر کتابخانه کمک کنند 

 در جذب افراد به کتابخانه موثر باشد. 

این مساله  ! تا کتابخانه را بهم بریزدبرخی از کتابداران مبنی بر اینکه مراجع قصد دارد و ذهنیت تعصب خاص 

 ید برای توضیح دادن مشتاق باشند.با ث دارد چرا که ریشه تاریخی دارد با این حال کتابداران جای بح
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درصد 80تا60 دکتر زین العابدینی در خصوص اهمیت درج خبر در بخش خبرنامه دانشگاه خاطر نشان کرد،

دارد و از واحدها خواستند اخبار مربوط به کتابخانه ها را برای پژوهشی به کتابخانه ها اختصاص خبرهای معاونت 

 خانم انصاری ارسال کنند. 

نه پژوهشکده فضای مجازی گفتند: با توجه به اینکه کتابخانه ما خانم ساحل یوسفی در خصوص مشکلات کتابخا

در سالن کنفرانس قرار دارد به این دلیل دسترسی به دانشجو در حد صفر می باشد! هر چند دانشجو بیشتر به 

 است. د  مطالب علمی دنبال دانلو

دکتر ابطحی در جلسه  داشتند: بیاندکتر زین العابدینی در ادامه در خصوص تخصیص امکانات به کتابخانه ها 

گذشته گفتند که قرار است برای بهمن ماه بودجه تعمیرات در اختیار کتابخانه ها قرار گیرد. به این دلیل لیست 

 برای معاونت پژوهشی ارسال شد. دریافت و واحد ها از  درخواستهای مورد نیاز 

مورد بررسی قرار گرفت. در خصوص رعایت مسایل ایمنی در زمان حوادث غیر سپات( هات ا)در ادامه مشکلات 

صحبت شد و قرار شد از یکی از آتش نشانان دانشگاه، جناب آقای سراجی )دانشجوی دانشکده تربیت مترقبه 

 بدنی و علوم ورزشی( جهت آموزش نکات ایمنی و سلامت دعوت بعمل آید. 

شکلات سامانه پند در خصوص مشکلات پذیرش این سامانه، نظر خود را کتابدار واحد شهید عباسپور بعلت م

  د. نند. لازم به ذکر است واحد شهید عباسپور از سامانه پارس آذرخش استفاده می کنبیان داشت

 به شرح زیر اعلام شد: در پایان ساعت کار کتابخانه مرکزی 

 19بخش امانت کتاب تا ساعت 

 22تا ساعت بخش مطالعه خانمها و آقایان 

 در دست بررسی:و دستور جلسات مصوبات 

 جلسه بعدی در پژوهشکده فضای مجازی تشکیل شود. 

 دعوت از خانم زیرک از کتابخانه وقف به جلسه

 واحدهابرگزاری جلسات با معاونت پژوهشی 

 برگزاری جلسات با مدیران اجرایی واحدها 
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 برای مراجعه حضوری به کتابخانه  واحدها  درخواست از معاونت پژوهشی

 کمک از خیرین مدرسه ساز و تعامل کتابخانه با شهرداری بررسی 

 برگزاری کلاس روانشناسی مذاکره و مباحثه 

 برگزاری کلاس روابط متقابل بین کارکنان

 فعال کردن وب گاه کتابخانه واحدها 

 راه حل استفاده از کتابهای اهدایی به پیشنهاد دانشکده زمین شناسی 

 برگزاری کارگاه رده بندی 

 برگزاری کارگاه برای استفاده از پایان نامه ها 

 دعوت از کارشناس آتش نشان جهت آموزش نکات ایمنی و سلامت 

 معرفی کارورز به واحدهایی که یک نفر نیرو دارد در اولویت باشد

 شدن کارکنان واحدها مورد بحث قرار گیرد)پیشنهاد دکتر سعیدی( گردشی 

  صحبت کنند. یکی از همکاران، در خصوص ایده و موضوع مورد علاقه ، در هرجلسه

 

 با تشکر 

 رقیه موسوی  –دبیر جلسه 

 


